
   

    UCHWAŁA NR  XXXV/ 481/08         
 RADY MIEJSKIEJ W PABIANICACH

    z dnia 19 listopada 2008r.
                  

             w sprawie ustalenia limitu wydania nowych licencji na wykonywanie transportu 
drogowego taksówką osobową na 2009r.

Na podstawie  art.40  ust.1  i  art.  41 ust.  1  ustawy z dnia  8  marca  1990r.  o  samorządzie 
gminnym ( Dz.U. z 2001r. Nr 142 poz. 1591, z 2002r. Nr 23 poz. 220, Nr 62 poz. 558, Nr 113 poz. 
984, Nr 153 poz. 1271, Nr 214 poz. 1806, z 2003r. Nr 80 poz. 717, Nr 162 poz. 1568, z 2004r. Nr 
102 poz. 1055, Nr 116 poz. 1203, Nr 167 poz. 1759, z 2005r. Nr 172 poz. 1441, Nr 175 poz.1457, z 
2006 r. Nr 17 poz.128, Nr 181 poz. 1337, z 2007r. Nr 48 poz. 327, z 2007r. Nr 138, poz. 974, 
z 2007r. Nr 173, poz.1218) w zw. z art.  6 ust.  6 ustawy z dnia 6 września 2001 o transporcie 
drogowym (t.j. Dz.U. z 2007r. Nr 125 poz. 874),
 
Rada Miejska w Pabianicach uchwala, co następuje :

§ 1. Ustala sie na 2009r. limit w ilości 10 sztuk nowych licencji na wykonywanie transportu 
drogowego taksówką osobową.

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Pabianic.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie  z dniem 1 stycznia 2009r. i podlega ogłoszeniu w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Łódzkiego.

                                     
                           
                                                     



 UZASADNIENIE

do projektu Uchwały RM w sprawie ustalenia limitu nowych licencji na wykonywanie transportu 
drogowego taksówką osobową, przeznaczonych do wydania w 2009r. 

Ustawa z dnia 6 września 2001r. o transporcie drogowym (art. 6 ust. 6) nakłada na Rady 
Gmin obowiązek ustalenia  limitu nowych licencji  na przewóz osób taksówką w kolejnym roku 
kalendarzowym. 

W związku z powyższym proponuję utrzymać limit licencji przeznaczonych do wydania w 
2009r. na poziomie 10 sztuk, podobnie jak w roku 2008.

Mimo wydawania nowych licencji, liczba taksówek w mieście od kilku lat utrzymuje się na 
podobnym poziomie - (stan na koniec 2007r. wyniósł 137 licencji, natomiast stan na 25.09.2008r. - 
141 licencji).

Proponowana ilość nowych licencji wydaje się zaspokajać potrzeby przedsiębiorców – w 
2008r.  (do  25.09.2008r.)  wydano  8  licencji,  a  jednocześnie  umożliwi  ona  utrzymanie  ilości 
taksówek w mieście na  poziomie lat 2007- 2008. Przepisy ww. ustawy nie przewidują bowiem 
możliwości wykorzystania „wolnych miejsc” po licencjach, które w danym roku wygasły (np. z 
powodu zgonu lub rezygnacji przedsiębiorcy).

 


